



Mal Public Relations

Jens-Erik Paul

Tel. +49 173 2353706

e-Mail: public.relations@eaasdc.eu

Information desk shared by EAASDC and ECTA

Since 2013 you can find an info desk of EAASDC on each Fall Round Up and Spring Jamboree, since 2015 also on the Student Jamboree. Here you get information on everything what clubs and dancers should know about their umbrella organisation and about new projects. Usually you can also get your friendshipbooks checked and your friendshipbadges are handed out to you.

Gemeinsamer Infotisch der EAASDC und ECTA

Seit 2013 gibt es auf jedem Fall Round Up und jeder Spring Jamboree einen Infotisch der EAASDC, seit 2015 auch auf der Student Jamboree. Hier informieren wir euch über alles, was Clubs und Tänzer über den Dachverband der Clubs wissen sollten und was es an neuen Projekten gibt. In der Regel werden auf den Spring Jamborees und den Fall Round Ups auch eure Friendshipbooks kontrolliert und Friendshipbadges ausgegeben.



On the Student Jamboree North 2016 in Nienburg / Weser there was a premiere: for the first time both umbrella organisa-

Auf der Student Jamboree Nord 2016 in Nienburg (Weser) gab es eine Premiere. Zum ersten Mal haben sich dort beide

tions (EAASDC for clubs and ECTA for leaders) shared an information desk to present their work. On ECTA's side Jenny Beyen and Soenke Wilts took the initiative. We want to keep this cooperative and intensify it in the future. So at oncoming Jamborees (SpJ, FRU and Stud.-Jamb.) you'll meet people from both umbrella organisations who you can talk to, get your questions answered and can get information and discuss matters with us.

We from EAASDC are looking forward to our further cooperative with ECTA.

Translated by Iris Dünwald

Dachverbände (EAASDC als Dachverband der Clubs, ECTA als Dachverband der Leader) mit einem Infostand präsentiert. Die Initiative auf Seiten der ECTA geht auf Jenny Beyen und Sönke Wilts zurück. Die Kooperation soll beibehalten und intensiviert werden. So werdet ihr in Zukunft auf den Jamborees (SpJ, FRU und Stud.-Jam) jederzeit Ansprechpartner beider Dachverbände finden, wo ihr eure Fragen und Anregungen loswerden, Informationen bekommen und mit uns diskutieren könnt.

Wir von der EAASDC freuen uns auf die weitere Zusammenarbeit mit der ECTA.